
Referat af bestyrelsesmøde d. 24. april 2022

Deltagere: Rie, Søren, Anders, Kresten og Eva

1. Generalforsamlingen

Vi gennemgik de indkomne forslag og de praktiske forberedelser til generalforsamlingen.

2. Hegn i skel til Grønagervej

Der er kommet et tilbud på rekonstruktion af det hegn der er væltet ind til Grønagervej.

De står for arbejdet og vi betaler halvdelen af materialerne.

3. Medlemshenvendelse om uenighed om skel

Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra et medlem om uenighed om et skel.

Vi prøver at være behjælpelige.

4. Medlemshenvendelse om byggesag

Et medlem har henvendt sig til bestyrelsen med en byggesag, der er gået helt i stå pga ventetid på

brandklasse 2 certificering.

Der er et stort problem med byggesager i denne tid. Det skyldes dels ventetid på byggetilladelse

fra kommunen og dels, som i denne henvendelse, brandgodkendelse. Det er meget træls og

belastende, ikke mindst for nye medlemmer, der ikke kan komme i gang med ny- eller tilbygninger.

Byggesagsbehandlingen i kommunen har vi forsøgt at påvirke både formelt og gennem politiske

kanaler men indtil videre uden held.

Brandgodkendelse, som i denne henvendelse, vil vi undersøge om vi har muligheder for at

fremskynde.

5. Udhængsskabe

Der er indkøbt nye udhængsskabe. De er både pænere og større end de gamle.

Lige nu er de aflåst, fordi de kun kan lukkes med nøgle. Hvis de ikke er låst, blæser de op og går i

stykker. Kim, have 24 har hængt dem op og han arbejder på en lukke-løsning, der gør dem

tilgængelige uden nøgle.

Næste bestyrelsesmøde aftales på generalforsamlingen.

Ref. Eva




